
Hej grannar!
Det har blivit dags för Villaföreningens årsmöte den 29 juni
kl.18:30 på Gröningen i mitten av området. Styrelsen kommer
bjuda på fika, så ta gärna med picknickfilt och passa på att
umgås med övriga Idalabor!
Välkomna!

Din åsikt är viktig
Glöm inte att inkomma med motioner till Idalavägen 134 eller
ordf@idala.org senast den 19 juni.

Kallelse till Idala Villaägare Ekonomisk Förenings
Årsmöte den 29 juni kl.18:30 på Gröningen (höga gungorna)

1. Mötets öppnande
2. Fastställande av dagordning
3. Val av mötesordförande
4. Val av 2 justeringsmän, tillika rösträknare
5. Har kallelsen till årsmötet skett enligt stadgarna
6. Styrelsens verksamhetsberättelse
7. Revisorernas berättelse
8. Fastställande av balansräkningen
9. Styrelsens ansvarsfrihet
10. Fastställande av årsavgiften för 2023
11. Fastställande av arvoden
12. Fastställande av nya stadgar (förslag hittas på

https://idala.org/idalavilla/nyheter.php)
13. Val av 3 ordinarie styrelseledamöter på 1-2 år
14. Val av 2 styrelsesuppleanter på 1 år
15. Val av ordförande på 1 år
16. Val av 1 revisor på 1 år
17. Val av 1 revisorssuppleant på 2 år
18. Val av valberedning
19. Allmän information
20. Inkomna motioner samt övrigt
21. Mötet avslutas.
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Idala Villaägare Ekonomisk Förening

Verksamhetsberättelse för år 2022 Styrelsen för IVEF får härmed avge följande
berättelse, omfattande kalenderåret 2022, föreningens 71:e verksamhetsår.

Styrelsen består av:
Ordinarie ledamöter Karin Delin ordförande

Per Karlsson vice ordförande
Anita Andersson kassör
Magnus Sommansson sekreterare

Styrelsesuppleanter Ewa Romberg
Martin Joustra

Revisorer Ingrid Lundin
Sivert Gardell

Revisorsuppleanter Bo Landgren
Henrik Larkander

Valberedning Hanna Markström
Vakant

Föreningen bevakar kontinuerligt eventuella byggplaner inom området men har inte
skickat in några skrivelser under året. Föreningen har betalt för underhåll av Gröningen i
from av gräsklippning. Styrelsen har också undersökt vad som gäller för lekplatsens
säkerhet och kommer framöver göra en årlig besiktning. Förslag på nya stadgar har tagits
fram och kommer tas upp vid föreningsstämman. Motion som inkom gällande en ny
gemensam leverantör för bredband avslogs efter votering vid föreningsstämman 2022 då
det inte fanns tillräckligt med stöd för att driva frågan vidare. Inkomna ärende från
medlemmar har avhandlats och åtgärder vidtagits då sådana krävts.

Ekonomisk rapport för 2022:


